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Abstract (en)
The protective helmet (15) is composed of a crown (16) made from plastic material and a semi-rigid neckband (20) adjustable by an adjustment unit
(25). The neckband has one end joined to the crown by a sliding mechanical link comprising pins controlled from slides (32,35) able to be moved
from the outside in a slit of the crown. The pins are securely attached to the inside wall of crown and molded directly along with the crown and are
formed by a rack (30) by two series of notches separated by slit.

Abstract (fr)
Un casque de protection est composé d'une calotte 16 externe en matière plastique, et d'un serre-nuque semi-rigide ajustable par des moyens
de réglage. Au moins une extrémité EX1, EX2 du serre-nuque 20 est reliée à la calotte 16 par une liaison mécanique coulissante comportant des
moyens d'indexage en position pilotés à partir d'un coulisseau 32 déplaçable depuis l'extérieur dans une fente 31 de la calotte 16. Les moyens
d'indexage sont constitués par une crémaillère 30 venant directement de moulage avec la calotte 16.
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